
BR-03.0012.1.4.1.2022 

Protokół Nr 57/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 11 stycznia 2022 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 18.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie  najbliższych działań Miasta 

z zakresu transportu związanych z realizacją uchwalonego przez Sejmik Województwa 

Małopolskiego „Programu Ochrony Powietrza”. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie wprowadzenia zakazu funkcjonowania dorożek 

konnych na terenie Krakowa (druk nr  2435). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 

korzystanie z parkingu naziemnego płatnego niestrzeżonego dla samochodów 

osobowych przy ul. Jana Zamoyskiego 17 w Krakowie, funkcjonującego pod 

zwyczajową nazwą „Parking Stare Podgórze" (druk nr 2443). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z 

parkingu naziemnego płatnego niestrzeżonego dla samochodów osobowych przy ul. 

Jana Zamoyskiego 17 w Krakowie, funkcjonującego pod zwyczajową nazwą „Parking 

Stare Podgórze" (druk nr 2444 ). 

5. Wyznaczenie przedstawicieli do  Zespołu Roboczego ds. realizacji wniosków 

środowiska krakowskich taksówkarzy – Wniosek Nr 4/2021 z 15.11.2021r. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na  2022 rok. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęto od pkt.3 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie 

z parkingu naziemnego płatnego niestrzeżonego dla samochodów osobowych przy ul. 

Jana Zamoyskiego 17 w Krakowie, funkcjonującego pod zwyczajową nazwą „Parking 

Stare Podgórze" (druk nr 2443). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dorota Iwanicka – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 16 członków Komisji, 16 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach   „wstrzymujących się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z parkingu 

naziemnego płatnego niestrzeżonego dla samochodów osobowych przy ul. Jana 



Zamoyskiego 17 w Krakowie, funkcjonującego pod zwyczajową nazwą „Parking Stare 

Podgórze" (druk nr 2443) (Opinia nr 161/2022 z 11 stycznia 2022r.) 
 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z parkingu 

naziemnego płatnego niestrzeżonego dla samochodów osobowych przy ul. Jana 

Zamoyskiego 17 w Krakowie, funkcjonującego pod zwyczajową nazwą „Parking Stare 

Podgórze" (druk nr 2444 ). 

 

Projekt uchwały omówiła Dorota Iwanicka – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 17 członków Komisji, 17 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach   „wstrzymujących się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z parkingu naziemnego 

płatnego niestrzeżonego dla samochodów osobowych przy ul. Jana Zamoyskiego 17 w 

Krakowie, funkcjonującego pod zwyczajową nazwą „Parking Stare Podgórze" (druk nr 

2444 ) (Opinia nr 162/2022 z 11 stycznia 2022r.) 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie  najbliższych działań Miasta 

z zakresu transportu związanych z realizacją uchwalonego przez Sejmik Województwa 

Małopolskiego „Programu Ochrony Powietrza”. 

 

Prezentacji na temat Strefy Czystego Transportu Kraków 2022 dokonali Łukasz Franek – 

Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego oraz Łukasz Gryga – Dyrektor Wydziału Miejskiego 

Inżyniera Ruchu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz  Stawowy, Łukasz Sęk, Michał Drewnicki, Marek Sobieraj, 

Stanisław Moryc, Jakub Kosek, Jacek Bednarz, przedstawiciele Rady Dzielnicy I oraz 

przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Łukasz Franek oraz Łukasz Gryga. 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie wprowadzenia zakazu funkcjonowania dorożek 

konnych na terenie Krakowa (druk nr  2435). 

 

Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wypych – Prezes Krakowskiego Stowarzyszenia 

Obrony Zwierząt. 

Wyjaśnień udzielił Tomasz Popiołek – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych. 

W dyskusji udział wzięli: Marek Sobieraj, Edward Porębski, Stanisław Moryc, Filip 

Markiewicz – adwokat reprezentujący  dorożkarzy krakowskich oraz przedstawiciele 

dorożkarzy. 

Mariusz Kękuś zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

Komisja w obecności 12 członków Komisji, 9 głosami „za ”,  przy 0 głosach „przeciw”, 1 głosie   

„wstrzymującym się”, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu  – wniosek o zamknięcie 

dyskusji został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu 

uchwały. 



Komisja w obecności 12 członków Komisji, 2 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 5 głosach „przeciw”, 3 głosach   „wstrzymujących się”, 2 osoby nie brały udziału 

w głosowaniu nie wydała pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie wprowadzenia zakazu 

funkcjonowania dorożek konnych na terenie Krakowa (druk nr  2435). 

 

Ad.5 

Wyznaczenie przedstawicieli do  Zespołu Roboczego ds. realizacji wniosków środowiska 

krakowskich taksówkarzy – Wniosek Nr 4/2021 z 15.11.2021r. 

 

Komisja w głosowaniu 12 gł. „za”, przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” wydelegowała 

do prac Zespołu Roboczego ds. realizacji wniosków środowiska krakowskich taksówkarzy  

radnego Michała Drewnickiego. 

Jednocześnie Komisja poparła reprezentowanie na posiedzeniach Zespołu przedstawiciela 

Biura Miejskiego Rzecznika Konsumentów. 

 

Ad.6 

Przyjęcie planu pracy Komisji na  2022 rok. 

 

Komisja w głosowaniu 12 gł. „za”, przy 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła plan 

pracy  Komisji Infrastruktury  na 2022 rok. 

 

Ad.7 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.8 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 21.30 

zamknął posiedzenie. 

 

             

 

              

 

             Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                       Jacek Bednarz 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


